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Адрес BEIJING MGM GLASS MACHINERY CO., LTD 
Xixiaying Industrieal Park, Taihu Town 
Tongzhou District, Beijing 101116

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Beijing Rising Star Glass Machinery Co., Ltd. is a professional manufacturer of insulating glass equipment manufacturers. The company´s core
product is the automatic insulating glass sealant machine. The device has a high production efficiency, product quality and stability characteristics. The
company has its own R & D team and strong technical force, complete machining equipment using the most advanced CNC machine tools. The
company occupies 30,000 square meters , has a modern plant 20,000 square meters and hundreds of employees , and a rising star in Korea ´s
technical support and technical cooperation of Beijing University of Science and Technology , to enable the company´s equipment is more better.
Dedication to the fight to make a better service in the glass deep-processing industry enterprises.

Company Profile of BEIJING MGM GLASS MACHINERY CO., LTD

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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